الرئيس التنفيذي للمحموعة Group Chief Executive Officer

7 August 2022 Date: 10 / 10 / 308 / 2022 Ref:

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure KFH: The Acquisition Offer' Timetable

In reference to the above, in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with the requirements of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), and with reference to the previous disclosures concerning KFH's potential acquisition of AUB - Bahrain, KFH would like to report the following:

- . In accordance with the laws, regulations, and instructions of the regulatory authorities in the Kingdom of Bahrain, KFH announces the "Timetable of Major Events" for the acquisition offer of up to 100% of the shares of the capital of Ahli United Bank S.A.B. (AUB - Bahrain), contained in Section (3) of the Acquisition Offer Document.
- KFH emphases to the Shareholders and/or potential investors of AUB - Bahrain to review the "Conditions Precedent to the Offer" contained in section (5.7) of the Acquisition Offer Document.
- Attached is the Timetable.
- KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

Attached is Appendix (12) 'Supplementary Disclosure Form'. A copy of the same has been submitted to CMA.

بيت التمويل الكويت **Kuwait Finance House**

7 أغسطس 2022

2022/308/10/10 الإشارة:

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكونت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

الموضوع: إفصاح مكمل بيتك: الجدول الزمني لعرض الإستحواذ

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال وإلى الإفصاحات السابقة الخاصة بإستحواذ بيتك المحتمل على البنك الأهلى المتحد - البحرين، يفيد بيتك بما يلى:

- يعلن بيتك وفقاً للقوانين واللوائح وتعليمات الجهات الرقابية المقررة في مملكة البحرين عن "الجدول الزمني للأحداث الرئيسية" لعرض الإستحواذ على ما يصل إلى 100% من أسهم رأس مال البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البنك الأهلى المتحد - البحرين)، والواردة ضمن البند رقم (3) من مستند عرض الإستحواذ.
- يؤكد بيتك على السادة مساهمي و/أو المستثمرين المحتملين في البنك الأهلى المتحد - البحرين بضرورة الإطلاع على "الشروط المسبقة للعرض"، والواردة ضمن البند رقم (5.7) من مستند عرض الإستحواذ.
 - مرفق الجدول الزمني.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (12). هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood **Acting Group Chief Executive Officer**

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف





البريد الإلكتروني: corp@kfh.com | corp@kfh.com

7 August 2022

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (12)

Supplementary Disclosure Form

KFH: The Acquisition Offer' Timetable

7 أغسطس 2022

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (12)

نموذج الإفصاح المكمل

بيتك: الجدول الزمني لعرض الإستحواذ

Supplementary Disclosure

Date	Listed Company	
7 August 2022	Kuwait Finance House (KFH)	

Disclosure Title

KFH: The Acquisition Offer' Timetable

Previous Disclosure		
Date	Title	
25 July 2022	Supplementary Disclosure	

KFH: Firm Intention Notification and the Offer Document

Developments That Occurred to The Disclosure

- In accordance with the laws, regulations, and instructions
 of the regulatory authorities in the Kingdom of Bahrain,
 KFH announces the "Timetable of Major Events" for the
 acquisition offer of up to 100% of the shares of the capital
 of Ahli United Bank S.A.B. (AUB Bahrain), contained in
 Section (3) of the Acquisition Offer Document.
- KFH emphases to the Shareholders and/or potential investors of AUB - Bahrain to review the "Conditions Precedent to the Offer" contained in section (5.7) of the Acquisition Offer Document.
- Attached is the Timetable.
- KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

The Financial Effect of The Occurring Developments

• Currently, there is no effect on KFH's financial position.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

الإفصاح المكمل

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
بيت التمويل الكويتي "بيتك"	7 أغسطس 2022

عنوان الإفصاح

بيتك: الجدول الزمني لعرض الإستحواذ

الإفصاح السابق		
العنوان	التاريخ	
الإفصاح المكمل	25 يوليو 2022	
النية المؤكدة ومستند العرض	بيتك: إشعار	

التطور الحاصل على الإفصاح

- يعلن بيتك وفقاً للقو انين واللو ائح وتعليمات الجهات الرقابية المقررة في مملكة البحرين عن "الجدول الزمني للأحداث الرئيسية" لعرض الإستحواذ على ما يصل إلى 100% من أسهم رأس مال البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البنك الأهلي المتحد البحرين)، والواردة ضمن البند رقم (3) من مستند عرض الإستحواذ.
- يؤكد بيتك على السادة مساهمي و/أو المستثمرين المحتملين في البنك الأهلي المتحد البحرين بضرورة الإطلاع على "الشروط المسبقة للعرض"، والواردة ضمن البند رقم (5.7) من مستند عرض الإستحواذ.
 - مرفق الجدول الزمني.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

الأثر المالي للتطور الحاصل

• لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.





Event	(اليوم / التاريخ) (Day / Date)	الحدث
Last Trading Date Pertaining to AUB's Shares	الأربعاء 17 أغسطس 2022 Wednesday, August 17, 2022	آخر تاريخ للتداول لأسهم البنك الأهلي المتحد
Suspension of Trading Date Pertaining to AUB's Shares	الخميس 18 أغسطس 2022 Thursday, August 18, 2022	تاريخ تعليق التداول لأسهم البنك الأهلي المتحد
Record Date for AUB Shares Trading on the Bahrain Bourse	الأحد 21 أغسطس 2022 Sunday, August 21, 2022	تاريخ التسجيل بالنسبة لأسهم الأهلي المتحد في بورصة البحرين
Record Date for AUB Shares Trading on the Boursa Kuwait	الأثنين 22 أغسطس 2022 Monday, August 22, 2022	تاريخ التسجيل بالنسبة لأسهم الأهلي المتحد في بورصة الكويت
Offer Opening Date	الأربعاء 24 أغسطس 2022 Wednesday, August 24, 2022	تاريخ إفتتاح العرض
Initial Offer Closing Date	الأربعاء 7 سبتمبر 2022 Wednesday, Sept 7, 2022	تاريخ الإغلاق الأولي للعرض

End of Dissenting Shareholders 60-day objection period	ملاحظات
Kindly note the dates listed in the table above are subject to change and announcements will be made in due course.	 يرجى ملاحظة أن التواريخ المذكورة أعلاه في الجدول قابلة للتغيير وسيتم الإعلان عنها في الوقت المناسب.
2) Further dates in relation to Offer-related milestones will be announced in due course.	 بالاضافة الى ذلك سيتم الإعلان عن تواريخ أخرى فيما يتعلق بالأحداث العرض في الوقت المناسب.
3) AUB Shareholders are encouraged to update their details (including their registered address) with the Central Registry of Bahrain Bourse as soon as possible and prior to the Initial Offer Closing Date.	3) ننصح مساهمي البنك الأهلي المتحد على تحديث بياناتهم (بما في ذلك عنوانهم المسجل) لدى السجل المركزي لبورصة البحرين في أقرب وقت ممكن وقبل تاريخ إغلاق الطرح الأولي.



